



NOTICE/AVIS

TRAFFIC INTERRUPTION / INTERRUPTION DU TRAFFIC

- **DRIVE WITH CAUTION**
- **EXPECT TRAFFIC INTERRUPTIONS**
- **USE ALTERNATIVE ROUTES WHERE POSSIBLE**
- **WEATHER PERMITTING**
- **PROJECT START DATES AND DURATION ARE SUBJECT TO CHANGE**

Project: Downtown Newcastle Upgrades

The City of Miramichi Engineering Department would like to advise motorists that effective today; Friday, June 24th, until 6:00am Monday, June 27th, Newcastle Boulevard from Ellen Street to Pleasant Street will be open to vehicle traffic for the weekend. Effective Monday June 27th, 6:00am until Thursday June 30th, 6 p.m., Newcastle Boulevard will be closed to vehicle traffic. Motorists are also advised that Monday, June 27th, and Tuesday June 28th work will be completed in the Newcastle Boulevard and Pleasant Street intersection. Motorists are to expect periodic interruptions and delays and are advised to use alternate routes where possible.

Any questions can be directed to the Engineering Department at (506) 623-2021.

- **CONDUISEZ AVEC PRUDENCE**
- **S'ATTENDRE À DES INTERRUPTIONS DE LA CIRCULATION**
- **UTILISER DES ITINÉRAIRES ALTERNATIFS SI POSSIBLE**
- **SI LES CONDITIONS MÉTÉOROLOGIQUES LE PERMETTENT**
- **LES DATES DE DÉBUT ET LA DURÉE DU PROJET SONT SUSCEPTIBLES D'ÊTRE MODIFIÉES**

Projet : Améliorations au centre-ville de Newcastle

Le service d'ingénierie de la ville de Miramichi aimerait informer les automobilistes que à partir d'aujourd'hui, le vendredi 24 juin, jusqu'à 6 h 00 le lundi 27 juin, le boulevard Newcastle, de la rue Ellen à la rue Pleasant, sera ouvert à la circulation des pour la fin de semaine. Du lundi 27 juin, 6 h, au jeudi 30 juin, 18 h, le boulevard Newcastle sera fermé à la circulation automobile. Les automobilistes sont également informés que le lundi 27 juin et le mardi 28 juin, des travaux seront effectués dans le secteur du boulevard Newcastle. seront effectués à l'intersection du boulevard Newcastle et de la rue Pleasant. Les automobilistes doivent s'attendre à des interruptions et des retards périodiques et sont invités à utiliser des itinéraires alternatifs dans la mesure du possible.

Toute question peut être adressée au Service d'ingénierie au (506) 623-2021.